

Title (en)  
Blanket, in particular quilt.

Title (de)  
Decke, insbesondere Bettdecke.

Title (fr)  
Couverte, en particulier duvet.

Publication  
**EP 0335063 A1 19891004 (DE)**

Application  
**EP 89100284 A 19890109**

Priority  
CH 112988 A 19880328

Abstract (en)  
The quilted blanket (1), in particular a quilt, having two covering layers (2, 3), between which a filling (4) is arranged, is characterised in that fibre aggregates (7), made of spherically wound fibres, are arranged in the region of the quilting, through which fibres the two covering layers (2, 3) of the blanket (1) are connected. <??>The two covering layers (2, 3) are expediently connected in the region of the quilting by means of threads which penetrate the fibre aggregates (7), the threads being sewn through the two covering layers (2, 3) and the fibre aggregates (7). <??>By this means, a blanket (1), in particular a quilt, is provided which can be manufactured more easily and more flexibly and thus at lower cost and nevertheless does not have bridges of low temperature in the region of the quilting. <IMAGE>

Abstract (de)  
Es wird eine abgesteppte Decke (1), insbesondere Bettdecke, mit zwei Deckblättern (2, 3), zwischen denen eine Füllung (4) angeordnet ist, beschrieben, die dadurch gekennzeichnet ist, daß im Bereich der Steppung Faseraggregate (7) aus sphärisch verwickelten Fasern angeordnet sind, durch die hindurch die beiden Deckblätter (2, 3) der Decke (1) verbunden sind. Zweckmäßig sind die beiden Deckblätter (2, 3) im Bereich der Steppung mittels Fäden verbunden, die die Faseraggregate (7) durchdringen, wobei die Fäden durch die beiden Deckblätter (2, 3) und die Faseraggregate (7) hindurch genäht sind. Dadurch wird eine Decke (1), insbesondere Bettdecke, geschaffen, die einfacher und flexibler und damit zu geringeren Kosten hergestellt werden kann und trotzdem keine Kältebrücken im Bereich der Steppung aufweist.

IPC 1-7  
**A47G 9/02**

IPC 8 full level  
**A47G 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47G 9/0207** (2013.01 - EP US); **Y10T 428/24033** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [A] EP 0013427 A1 19800723 - BREVETEAM SA  
• [A] FR 2438454 A1 19800509 - HAMMER HANS JUERGEN [DE]  
• [A] US 2087505 A 19370720 - JULIUS DAVIS  
• [A] US 3278954 A 19661018 - ROBERT BARHITE

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0335063 A1 19891004; EP 0335063 B1 19920415**; AT E74727 T1 19920515; CA 1327853 C 19940315; CH 676079 A5 19901214;  
DE 58901133 D1 19920521; JP H0217013 A 19900122; US 4962554 A 19901016

DOCDB simple family (application)  
**EP 89100284 A 19890109**; AT 89100284 T 19890109; CA 594726 A 19890323; CH 112988 A 19880328; DE 58901133 T 19890109;  
JP 7413389 A 19890328; US 32299589 A 19890314